
Kańczuga 25.03.2024 

 

Odpowiedz 

Prezesa Zakładu Gospodarki Komunalnej sp. z o.o. w Kańczudze 

 

Szanowni Państwo !  

Pani Anna Siewierska Radna Rady Miejskiej w Kańczudze w dniu 23.02.2024 roku zamieściła na 

swojej stronie FB post w którym to poście zarzuca mi mówienie nieprawdy w sprawie porozumienia 

pomiędzy ZGK a Axtone do którego według niej miało nie dojść w lutym 2023 roku. Po raz kolejny 

zmuszony odpierać jej ataki na moją osobę i Zakład którym kieruje przedstawiam Państwu scan notatki 

-„Porozumienia”, proszę zwrócić uwagę na datę dokumentu i datę wpływu do siedziby Spółki.  

Dodatkowo proszę mieć na uwadze, że wniosek o przyjęcie nowych taryf został złożony do 

Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody 

Polskie w Rzeszowie dnia 22 października 2022 r- w sytuacji w której ostateczne negocjacje w zakresie 

stawki z AXTONE odbyły się dnia 17 lutego 2023 r. co wynika z dokumentów. 

Co do oczyszczalni ścieków w miejscowości Mikulice (Gmina Gać) oraz Krzeczowice, muszę 

wyjaśnić, że (w pewnym uproszczeniu) nie jest możliwe oczyszczanie ścieków z terenu całej Gminy i 

miasta Kańczuga na przedmiotowych oczyszczalniach z przyczyn technicznych.  

Jednocześnie po raz ostatni apeluje do Pani Radnej Siewierskiej o zaprzestanie 

rozpowszechniania w przestrzeni publicznej nieprawdziwych informacji mających na celu stworzenie 

negatywnego obrazu funkcjonowania spółki i godzącego w jej dobre imię.  

 

Z poważaniem 

Rafał Szymczakiewicz 

Prezes ZGK sp. z o.o. 

w Kańczudze  

 

 


